

Good afternoon,

The panel of the Board is pleased to advise the parties that a company has been awarded the contract to run the voting process in the above-noted matters. Following this approval, the Board has been working diligently with the company to begin the voting process. It has been determined that the voting process will take place from November 21, 2018 to December 20, 2018.

Seeing as the vote is fast approaching, the Board may require the parties to provide information quickly with a short turn-around time to ensure the tight timeline provided by the voting company is adhered to so that the vote can take place during the agreed upon dates.

In order for the vote to occur, the company requires precise data on the members who will be voting. The company has looked over the data and has provided the Board with an analysis that determined discrepancies within the spreadsheets. The discrepancies must be rectified before the company can begin printing voter packages and assigning ID-specific PINs.

The Board will be providing the company with an approved final master voting list on Monday November 5, 2018, which means the employer must provide the Board, at the latest, **Monday, November 5, 2018 by 12:00 p.m. (ET)** the missing information (home address and or work email address etc.). Should information still be missing on Monday, the Board has agreed that some voters will only receive their voter packages one (1) way, either by email or home mailing address – whichever has been provided to the Board. The spreadsheet highlighting the missing information will be sent to the employer in a separate email since it contains home mailing addresses and phone numbers.

Should you have any questions, comments or concerns, please do not hesitate to contact me directly.

Best Regards,

Bonjour,

La formation de la Commission est heureuse d'informer les parties qu'une compagnie a obtenu le contrat pour gérer le processus du vote dans les affaires susmentionnées. Suite à cette approbation, la Commission a travaillé avec diligence avec la compagnie pour entamer le processus du vote. Il a été déterminé que le processus du vote se déroulera du 21 novembre 2018 au 20 décembre 2018.

Vu que le vote approche à grands pas, c'est possible que la Commission demande aux parties de fournir des informations rapidement avec un délai d'exécution court afin de respecter la chronologie détaillée et serrée fournie par la compagnie afin que le vote puisse avoir lieu aux dates convenues.

Pour que le vote ait lieu, la compagnie a besoin de données précises sur les membres qui vont voter. La compagnie a examiné les données et a fourni à la Commission une analyse qui a permis de déterminer les divergences entre les tableaux soumis par l'employeur. Les anomalies doivent être corrigées avant que la compagnie puisse commencer à imprimer les trousse d'information pour les électeurs et à attribuer des codes confidentiels spécifiques à chaque électeur.

La Commission fournira à la compagnie une liste générale de vote finale approuvée le lundi 5 novembre 2018, ce qui signifie que l'employeur doit fournir à la Commission **au plus tard le lundi 5 novembre 2018, à 12h00 (ET)** les informations manquantes (adresse personnelle et / ou adresse courriels, etc.). Si des informations sont toujours manquantes lundi, la Commission a décidé que certains électeurs ne recevraient leur **trousse** d'électeur qu'une seule (1) façon, par courriel ou par la poste (à la maison) – selon ce qui a été fourni à la Commission. Le tableau soulignant les informations manquantes sera envoyée à l'employeur dans un courriel séparé, car il contient les adresses postales et numéros de téléphone résidentiels.

Si vous avez des questions, des commentaires ou des préoccupations, n'hésitez pas à me contacter directement.

Merci

**Martine McFarlane**

Agente de gestion des cas | Case management officer

Secrétariat de la Commission des relations de travail et de l'emploi dans le secteur public fédéral |

Secretariat to the Federal Public Sector Labour Relations and Employment Board

Service canadien d'appui aux tribunaux administratifs |

Administrative Tribunals Support Service of Canada

Téléphone | Telephone 613-949-6416

C.P. 1525, Succursale B | P.O. Box 1525, Station B

Ottawa, Ontario K1P 5V2